
 

Výročná správa Rady školy 

pri Obchodnej akadémii, Kapušianska 2, Michalovce za šk. r. 2021/2022 

 

Správu predkladá: Ing. Iveta Jalčová, predseda RŠ 

 

Rada školy pri Obchodnej akadémii Michalovce zasadala v šk. r. 2021/2022 4-krát. Všetky 

zasadnutie sa uskutočnili „per rollam“ z dôvodu nepriaznivej epidemiologickej situácie. 

 

1. Prehľad činnosti vykonávaných v predchádzajúcom školskom roku 

 

Prvé  zasadnutie Rady školy pri OA Michalovce sa uskutočnilo formou elektronického 

hlasovania „per rollam“ a týkalo sa Školských vzdelávacích programov Obchodnej akadémie 

Michalovce pre šk. rok 2021/2022. Toto hlasovanie bolo dňa 7. septembra 2021 so 100 % účasťou 

všetkých zúčastnených členov Rady školy pri OA Michalovce. Predložené Školské vzdelávacie 

programy študijného odboru 6317 M obchodná akadémia a obchodná akadémia v praxi v systéme 

duálneho vzdelávania a Školský vzdelávací program študijného odboru 6329 M obchodné 

a informačné služby – medzinárodné obchodné vzťahy pre šk. rok 2021/2022 boli prijaté bez 

pripomienok. 

Druhé zasadnutie Rady školy pri OA Michalovce bolo plánované na 14. októbra 2021 

prezenčne. Vzhľadom k zhoršeniu epidemiologickej situácie COVID-19 sa toto zasadnutie konalo 

„per rollam“. Program a dokumenty na prerokovanie boli zaslané elektronicky 13. 10. 2021. 

Obsahom programu boli: 

- Hodnotiaca správa o výchovno-vzdelávacej činnosti OA 2020/2021, 

- HS príloha Investovanie škôl do majetku a priestorov MTZ OA Michalovce, 

- Plán práce školy 2021/2022, 

- Návrh koncepcie rozvoja školy na roky 2021 – 2025, 

- Školský poriadok 2021/2022, 

- Výročná správa o činnosti Rady školy pri OA za šk. rok 2020/2021. 

Termín na zaslanie pripomienok pre predložené dokumenty bol do 15. 10. 2021 do 12.00 hod. 

Hlasovania sa zúčastnili všetci členovia Rady školy pri  OA Michalovce a všetci odsúhlasili 

predložené dokumenty bez pripomienok. Dňa 15. 10. 2021 bol každému členovi RŠ a riaditeľke školy 

Ing. Kerekešovej zaslaný elektronicky výsledok hlasovania tohto zasadnutia „per rollam“. Z tohto 

zasadnutia bolo vypracované Uznesenie č. 1 k Hodnotiacej správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach školy za šk. r. 2020/2021. 

 



  Tretie zasadnutie Rady školy pri OA Michalovce sa uskutočnilo formou elektronického 

hlasovania „per rollam“ z dôvodu nepriaznivej epidemiologickej situácie COVID-19. Každý člen RŠ 

dostal e-mailom Kritériá prijatia na SŠ OA Michalovce na preštudovanie s postupom, ktorý bolo 

potrebné dodržať do 24. februára 2022. Mail bol zaslaný dňa  21. 02. 2022. 

 Na základe elektronického hlasovania „per rollam“ Rady školy pri Obchodnej akadémii 

Michalovce došlo k odsúhlaseniu Kritérií prijatia na SŠ OA Michalovce pre šk. rok 2022/2023.  

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov z 11 členov  rady školy (100 % účasť). Všetci zúčastnení  

odsúhlasili predmet rozhodnutia (Kritériá pre prijímacie konanie Školského vzdelávacieho programu 

študijného odboru 6317 M obchodná akadémia a obchodná akadémia v praxi v systéme duálneho 

vzdelávania pre šk. rok 2022/2023) dňa 24. 02. 2022 bez pripomienok. 

Stanovisko Rady školy pri Obchodnej akadémii Michalovce bolo zaslané každému členovi 

rady školy a riaditeľke školy Ing. Dane Kerekešovej, ktorá predmetné kritériá prekladala.   

Štvrté zasadnutie Rady školy pri OA Michalovce sa uskutočnilo znovu formou 

elektronického hlasovania „per rollam“ . Predmetom zasadnutia prerokovanie návrhu počtu žiakov 

pre prijímacie konanie v ďalšom školskom roku 2023/2024 v odbore 6317 M obchodná akadémia 

v počte žiakov 60.  Termín na vyjadrenie bol do 14. júna 2022. Mail bol zaslaný dňa  13. 06. 2022. 

Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov z 11 členov Rady školy pri OA Michalovce a všetci vyjadrili 

súhlas bez pripomienok. Hlasovania sa nezúčastnila zástupkyňa žiakov, ktorá zmaturovala a ku dňu 

hlasovania už nebola žiačkou školy. Výsledok hlasovania bol zaslaný na vedomie všetkým členom 

Rady školy pri OA Michalovce a RŠ Ing. Kerekešovej. 

 

Zo zasadnutí, konaných elektronicky „per rollam“ bol zaslaný list s požiadavkou hlasovania. 

Každé hlasovanie je archivované a výsledok hlasovania bol zaslaný všetkým členom rady školy na 

vedomie. Všetky podklady archivuje Ing. Vass, podpredseda rady školy. 

 

2. Základné informácie z ročnej účtovnej uzávierky 

 

Vzhľadom k tomu, že Rada školy pri OA Michalovce nedisponuje žiadnymi finančnými 

prostriedkami, nevykonáva ročnú účtovnú uzávierku.   

 

3. Zmeny a nové zloženie rady školy, ku ktorým došlo v priebehu roka 

 

V školskom roku 2021/2022 pôsobila Rada školy v zložení: 

 

Rada školy - členovia Zástupca skupiny 

Ing. Iveta Jalčová  predseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Lenka Vass podpredseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Peter Kutrucz delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK                

JUDr. Ing. Lucia 

Pivarníková 

delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK       



Ing. Emil Ďurovčík delegovaný zástupca zriaďovateľa - poslanec 

zastupiteľstva KSK         

MUDr. Ján Mihalečko delegovaný zástupca zriaďovateľa -  poslanec 

zastupiteľstva KSK               

Dana Mindová zástupca nepedagogických zamestnancov 

Mgr. Renáta Chvostaľová zástupca rodičov 

Katarína Novotňáková zástupca rodičov 

Gabriela Bérešová zástupca rodičov 

Stanislava Horváthová zástupca žiakov 

 

Od 27. apríla 2022 došlo k zmene delegovaného zástupcu zriaďovateľa v rade školy. Predseda 

KSK odvolal z pozície člena Rady školy pri Obchodnej akadémii Michalovce Ing. Petra Kutrucza 

a delegoval za člena Rady školy pri Obchodnej akadémii Michalovce  do konca funkčného obdobia 

rady školy Mgr. Barbaru Sidor. Meno delegovanej členky za zriaďovateľa oznámil zriaďovateľ 

osobitným listom. 

V tomto zložení RŠ pokračuje vo svojej  činnosti aj v súčasnosti. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nové voľby zástupcu žiakov sa uskutočnia až v šk. roku 2022/2023. 

 

 

Rada školy - členovia Zástupca skupiny 

Ing. Iveta Jalčová  predseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Ing. Lenka Vass podpredseda RŠ, zástupca pedagogických zamestnancov 

Mgr. Barbara Sidor delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK                

JUDr. Ing. Lucia 

Pivarníková 

delegovaný zástupca zriaďovateľa – Odbor školstva 

ÚKSK       

Ing. Emil Ďurovčík delegovaný zástupca zriaďovateľa - poslanec 

zastupiteľstva KSK         

MUDr. Ján Mihalečko delegovaný zástupca zriaďovateľa -  poslanec 

zastupiteľstva KSK               

Dana Mindová zástupca nepedagogických zamestnancov 

Mgr. Renáta Chvostaľová zástupca rodičov 

Katarína Novotňáková zástupca rodičov 

Gabriela Bérešová zástupca rodičov 

Stanislava Horváthová zástupca žiakov (do ukončenia štúdia na OA Michalovce) 



4. Ďalšie údaje určené radou školy 

 

Rada školy neurčila ďalšie údaje, ktoré by mali byť zhodnotené vo Výročnej správe Rady školy 

pri Obchodnej akadémii Michalovce. 

 

Výročná správa bude pre verejnosť prístupná v sídle rady školy, konkrétne v zborovni školy. 

 

 

 

Michalovce 2. septembra 2022 

 

 

 

                                                                                                           Ing. Iveta Jalčová                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

                                                                                                                 predseda Rady školy  

                                                                                                                  pri OA Michalovce 


